
Urząd Miejski w Augustowie
Biuletyn Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Augustowie

P R O T O K Ó Ł Nr 10/12

z posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej RM w Augustowie

z dnia 8 października 2012 r.

Obecni członkowie Komisji – wg załączonej listy obecności.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1. Pan Kazimierz Kożuchowski – Burmistrz Miasta Augustowa.

2. Pan Tadeusz Popławski – Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego 
w Augustowie.

3. Pan Marian Dyczewski – Prezes Towarzystwa Miłośników Ziemi Augustowskiej.

P o r z ą d e k p o s i e d z e n i a:

1. Zajęcie stanowiska dotyczącego propozycji Ministerstwa Zdrowia w zakresie 
utworzenia strefy uzdrowiskowej „A1” na terenie uzdrowiska Augustów.

2. Wyrażenie opinii na temat wyłączenia ze strefy A nieruchomości Szpitala 
i działki nr 61.

3. Sprawy różne.

Posiedzenie Komisji Uzdrowiskowej RM otworzył Pan Stanisław Kisiel – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej RM. Przedstawił porządek posiedzenia, który
został przyjęty.

Ad. pkt 1

Pan Stanisław Kisiel – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej RM poddał pod głosowanie kwestię rozszerzenia strefy ochrony uzdrowiskowej A, która
zgodnie z sugestią Ministerstwa Zdrowia miałaby przebiegać po obrzeżach Cmentarza Parafialnego do mostu na ul. Mostowej w kierunku rzeki Netty.
Przypomniał, że mieszkańcy ul. Zarzecze nie wyrazili zgody na rozszerzenie ww. strefy. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja
Uzdrowiskowa RM jednogłośnie, 5 głosami przeciw nie wyraziła zgody na rozszerzenie strefy A w wyżej zaproponowanych granicach.

Ad. pkt 2

Komisja Uzdrowiskowa RM w wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania 3 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i przy 1 głosie wstrzymującym się wyraziła
pozytywną opinię w sprawie wyłączenia ze strefy A nieruchomości Szpitala oraz działki nr 61 o łącznej powierzchni 5,10 ha, co umożliwi przeprowadzenie
inwestycji polegającej na budowie lądowiska dla helikopterów.

Ad. pkt 3

Pan Marian Dyczewski – Prezes Towarzystwa Miłośników Ziemi Augustowskiej zaproponował wszystkim zebranym zorganizowanie spotkania, które
poświęcone będzie niekorzystnym dla gmin uzdrowiskowych zapisom ustawy o lecznictwie uzdrowiskowym, uzdrowiskach i obszarach ochrony uzdrowiskowej
oraz gminach uzdrowiskowych. Pan Prezes powiedział, że należy zabiegać o zmianę zapisu ustawy, który mówi, że w strefach uzdrowiskowych zakazuje się
jakiejkolwiek działalności przemysłowej. Należy również zmienić zapis mówiący o tym, że uzdrowisko musi leżeć w granicach administracyjnych Miasta. Zmiana
tych dwóch zapisów jest niezwykle ważna dla Augustowa, ponieważ warunkuje utrzymanie statusu uzdrowiska, a bez tych poprawek nie będzie to możliwe. Na
ww. spotkanie proponuje się zaprosić przedstawicieli gmin uzdrowiskowych, posłów RP zainteresowanych tematem 
i przedstawicieli Sejmowej Komisji Zdrowia.

Członkowie Komisji Uzdrowiskowej RM zgodnie stwierdzili, że takie spotkanie jest potrzebne i należy je zorganizować.
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